
 

 

 

 

Tarnów, 21 stycznia 2025 r. 
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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XIII sesji Rady Miejskiej 16 stycznia 2025 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Ewa Jasiak powiedziała, że wiadomym 
jest, że polskie społeczeństwo się starzeje i trend ten będzie się pogłębiał. Tarnów jest miastem,  
w którym jest coraz więcej osób w wieku senioralnym. Radna chciała wiedzieć, czy miasto jest 
przygotowane na to, aby zwiększyć liczbę placówek w formie ZOL-u czy opieki długoterminowej, tak 
aby zapewnić odpowiednią opiekę dla seniorów. Ponadto prosi o informację, które podmioty 
medyczne wystąpiły o utworzenie kolejnych ZOL-i. Poinformowała o możliwości pozyskania środków  
z UE na opiekę długoterminową. Radna uważa, że skoro jest możliwość pozyskania takich środków na 
utworzenie dodatkowych placówek, to należy z tego skorzystać, aby zapewnić seniorom możliwość 
wysokiej jakości życia.  


